

Date:2015/12/01

Mr. Saif Sayah Al Mansouri
Head, Listing Department
Abu Dhabi Securities Exchange

Subject: Announcement of selling Agreement of subsidiary company

RAK Ceramics PSC (the "Company") announced today that it has reached an agreement with Alliance Global Logistics Pte Ltd ("AGL") for the sale of 100% of the issued share capital of, its wholly owned subsidiary, RAK Logistics LLC. The sale of RAK Logistics is a continuation of the strategy to exit non-core assets, part of implementing the Value Creation Plan approved by the Board of Directors in 2014.

The total consideration for the sale transaction amounts to AED 16 Million.

AGL is a subsidiary of Samena Special Situations Fund II LP, an investment fund managed by Samena Capital. Samena Capital is also the manager of several investment vehicles which together represent the largest shareholder group in RAK Ceramics PSC. Given this relationship, the Company has followed and applied the guidance provided by UAE Company's Law, UAE Corporate Governance Code for public listed companies (ministerial resolution No 518), where all related parties have recused themselves from the discussions and decisions related to this transaction.

RAK Ceramics PSC continues to implement its Value Creation Plan and execute its approved restructuring strategy to unlock hidden value and focus on core activities.

RAK Ceramics P.S.C.

CC: Securities & Commodities Authority

التاريخ:2015/12/01

السيد / سيف صياح المنصوري المحترم
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية

الموضوع: الإعلان عن اتفاقية بيع شركة تابعة.

أعلنت شركة سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع. (الشركة) اليوم أنها توصلت إلى اتفاق مع شركة الأيانس جلوبال لجيستيكس الخاصة المحدودة (أيه جي إل)، لبيع حصتها المملوكة بالكامل في الشركة التابعة لها والتي تمثل نسبة 100% من إجمالي رأس مال شركة راك لجيستيكس ذ.م.م". إن عملية بيع شركة راك لجيستيكس هي استراتيجية إستراتيجية الخروج من الأصول الغير أساسية كما أنها جزء من تنفيذ خطة زيادة القيمة والتي اعتمدها مجلس الإدارة في العام 2014.

وبلغ إجمالي قيمة صفقة البيع 16 مليون درهم إماراتي.

إن شركة الأيانس جلوبال لجيستيكس هي شركة تابعة لصندوق سامينا للفرص الخاصة، وهو صندوق استثماري تديره شركة سامينا كابيتال، كما أن سامينا كابيتال تدير عدة أدوات استثمارية والتي تمثل معا أكبر مجموعة مساهمين في شركة سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع. ونظرا لهذه العلاقة، قامت الشركة باتباع و تطبيق التوجيهات المنصوص عليها بقانون الشركات في دولة الإمارات العربية المتحدة، وقانون حوكمة الشركات للشركات المدرجة في دولة الإمارات العربية المتحدة (القرار الوزاري رقم 518 لعام 2009)، حيث قامت جميع الأطراف ذات العلاقة من إعفاء أنفسهم من المناقشات والقرارات المتعلقة بهذه الصفقة.

تواصل شركة سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع. تنفيذ خطة زيادة القيمة وتنفيذ استراتيجية إعادة الهيكلة المعتمدة لإظهار القيمة الخفية والتركيز على الأنشطة الأساسية.

شركة سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع.

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع

